

PROTOKOLL

2020-09-29

Möte ang. bildande av ungdomssektion

Plats: Vikenborg

Tid: 18.00

Närvarande:	Magnus Wallin	(MW)	P/F10	sammankallande
	Sarah Johansson	(SJ)	P/F10	
	Peter Thorpman	(PT)	P09	
	Rudi Martinsen	(RM)	P07 / Målvaktsskolan	
	Maria Lindberg Engberg	(ML)	F08	
	Magnus Sahlin	(MS)	P08	

Anmält förhinder: Josefin Englund (JE)

Delges: De närvarande

1. Inledning
MW inleder mötet med att hälsa alla välkomna och bjuder på nybryggt kaffe.
2. Dagordning
Ordet går till **PT** som har förberett en dagordning. Dagordningen fastställs.
3. Information om möten
Information om möte med Jan Mossberg och information till styrelsen. **MW** redogör kort för dessa kontakter.
4. Rekrytering
Rekrytering av ny medlem i blivande ungdomssektion (**US**). **MW** berättar att kontakt tagits med Philip Palmaer. Philip funderar och **MW** tar ny kontakt inom kort.
5. Beslut om att omedelbart starta en interimistisk ungdomssektion tas. Två förberedande möten har hållits, men from idag har IF Viken en interimistisk ungdomssektion som i sin helhet kommer att presenteras styrelsen på nästa styrelsemöte. Avsikten är att IF Vikens höstmöte fastställer denna organisation. Ungdomssektionen föreslår också Rudi Martinsen som ny styrelseledamot. **MW** och **RM** representerar **US** på nästa styrelsemöte, 14 oktober.

6. Organisation
Fastställande av sektionens organisation. Arbetet i **US** delas till en början in i tre ansvarsområden:
- | | |
|---------------------------------------|--------------------------------|
| Material & planer / hallar | <u>PT</u> och <u>MS</u> |
| Utbildning | <u>RM</u> och <u>MW</u> |
| Samordning aktiviteter | <u>ML</u> och <u>SJ</u> |
7. Beslut tas om att informera övriga ungdomsledare och att en aktivitetsafton med planeringsmöte arrangeras 6 november kl. 18-21.
8. Plan- och halltider
PT föreslår att ett utskick görs för insamling av önskemål från alla ungdomslag. Dessa sammanställs därefter. **PT** kontaktar kommunens bokningskontakt, Kerstin Franzén för mer information om var/när/hur tiderna fördelas.
9. P06 – ev. samarbete med IFK Åmål
RM informerar kort om antal spelare i aktuell ålder i respektive förening och om hur samarbetet skulle kunna se ut. Diskussion om olika alternativ och om olika möjligheter att lösa denna situation som uppstått p.g.a. av att många spelare slutat fördes. Viktigt är att så många som möjligt i aktuell ålder kan erbjudas spel. Kan man locka tillbaka spelare som slutat? Frågorna är många. **RM** kontaktar Roger Lehtonen i IFV P06 för mer information. Frågan tas upp på nytt på nästa möte.
10. Övriga frågor
Avbokningar av tider som inte används måste skötas bättre. Ledarnas ansvar. En enkel rutin för detta bör tas fram. Gemensamma tider i bollhallen under vintern för respektive spelform diskuteras.
11. Nästa möte
Beslutades att hållas på Vikenborg 13 oktober kl. 19.30.
12. Mötets avslutning
MW tackar alla närvarande för deras intresse och medverkan. Mötet avslutas.

Vid protokollet

justeras

Magnus Sahlin

Magnus Wallin
sammankallande